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 10. maj 2024 

 Referat 

Mødedato og tid 6. maj 2024, 19:00 

Sted Butikken 

Mødeleder Benny Otzen 

Referent Benny Otzen 

  

Emne Generalforsamling 

Dagsorden 
Dagsorden 

1. Godkendelse af sidste mødes referat 

2. Orientering fra Formanden  

3. Økonomi  

4. Butik  

5. Markedsføring og arrangementer  

6. Nyt fra område ansvarlige 

7. Bestyrelsesudgifter: Godkendte engagementer for bestyrelses-

medlemmer 

8. Eventuelt 

 

  

  

 

Velkomst ved formanden. 

 

Ad. 1. Godkendelse af sidste mødes referat 

 Ingen kommentarer 

  

 

Ad. 2. Orientering fra Formanden  

Deltagelse af Ole og Benny til FDA-møde med præsentationer af diverse leverandører. Til-

bud modtaget for medlemskab. 

Statusmøde med KK afholdt 

Ole, Lisbet og Benny deltog i ASOM repræsentantskabsmøde 

 

 

Ad. 3. Økonomi 

Gennemgang af regnskab i overensstemmelse med budget 

Gennemgang af medlemsstatistik 
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Ad. 4. Butik 

Ny proces aftalt vedr. rykkere og aflevering af modems 

Lørdagsåbning fjernes med omgående varsel 

 

Ad. 5. Markedsføring og arrangementer 

Aftalt deltagelse i Boligmessen 2025 

Nyt tiltag for at skaffe nye medlemmer: 

Strategi aftales og præsenteres på næste bestyrelsesmøde 

Nuværende tiltag:  

a) Varde IF at de får 500 kr. for hvert nyt medlem de skaffer 

b) Alslev oldboys får klubtrøjer 

c) Annonce i Samuelgårdens Venner klubblad 

d) Næsbjerg Sogneblad kontaktes 

e) Ugeavis – opdatering af indhold 

f) Kontrakter med biograf og Arriva forlænges ikke. 

 

 

Ad. 6. Nyt fra områdeansvarlige 

 204 modems solgt til Fanønet 

 24 modems solgt til Vojensnet 

Forhandlinger foregår om salg af flere modems og aftalt at vi kan sælge ned 

til at vi har 150 – 200 tilbage 

 

Ad. 7. Godkendte bestyrelsesudgifter 

 Ingen 

 

Ad. 8. Eventuelt 

Møde afholdes med ASOM omkring refusion af omkostninger ved manglende 

opsigelser 

 
Referaterne er skrevet som beslutningsreferater og er dermed meget kortfattede. Bestyrelsen har et 

ønske om, at der er så meget åbenhed omkring bestyrelsens arbejde som muligt. Så hvis der er med-

lemmer, der ønsker referaterne uddybet, så er de meget velkomne til at kontakte bestyrelsens medlem-

mer. 

 

 

 


